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Obiectul întrebării: Număr firme care au aplicat TVA defalcat

Stimate Domnule Ministru,

Legea nr. 275/2017 pentru aprobarea Ordonanței Guvernului nr. 23/2017 privind plata defalcată a 

TVA prevede, la art. 25, că "persoanele impozabile care optează pentru aplicarea mecanismului 
privind plata defalcată a TVA după 1 ianuarie 2018 beneficiază de o reducere cu 5% a impozitului 

pe profit/pe veniturile microîntreprinderilor aferent perioadei în care aplică sistemul. De aceeași 

facilitate beneficiază, începând cu 1 ianuarie 2018, și persoanele care au optat pentru aplicarea 
mecanismului plăților defalcate a TVA în anul 2017."

Având în vedere cele de mai sus, vă rog să ne comunicați care este numărul persoanelor 

impozabile care au optat până în prezent pentru aplicarea mecanismului privind plata defalcată a 

TVA și care este procentul reprezentat de acest număr din totalul persoanelor impozabile.

Vă mulțumesc.

Solicit răspuns scris.

Senator, Silvia Monica DinicăData
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